
Protokół z posiedzenia Rady Wydziału Nauk Ekonomicznych z dnia 27.11.2019 

 

Porządek obrad Rady Wydziału na posiedzeniu w dniu 27.11.2019 roku: 

1. Przyjęcie porządku Rady Wydziału – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 30 października 2019 roku  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

3. Informacje dziekana – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

4. Dyskusja o ścieżkach awansowych na WNE UW – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

5. Zamknięcie czterech konkursów na stanowisko profesora uczelni (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

6. Otwarcie dwóch konkursów na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

7. Otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

8. Otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Zakładzie Finansów Ilościowych – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

9. Sprawy różne. 

 

Usprawiedliwienia nieobecności nadesłali: 

• Dr hab. Ewa Aksman 

• Dr hab. Anna Bartczak, prof. ucz. 

• Prof. dr hab. Marek Bednarski 

• Dr Stanisław Cichocki 

• Prof. dr hab. Andrzej Cieślik 

• Szymon Dederko 

• Prof. dr hab. Dariusz Dziuba 

• Dr hab. Jan Hagemejer 

• Dr hab. Paweł Kaczmarczyk 

• Dr hab. Olga Kiuila 

• Dr Grzegorz Kula 

• Prof. dr hab. Wojciech Maciejewski 

• Paweł Małachowski 

• Dr hab. Leszek Morawski 



• Dr Maria Ogonek 

• Prof. dr hab. Krzysztof Opolski 

• Ewelina Plachimowicz 

• Prof. dr Oded Stark 

• Mgr Natalia Starzykowska 

• Dr hab. Paweł Strawiński 

• Anna Wiejacka 

• Dr Maciej Wilamowski 

• Dr Piotr Wójcik 

 

Ad. 1. 

Porządek Rady Wydziału został przekazany wcześniej pracownikom WNE. 

Dziekan J. J. Michałek zaproponował uzupełnienie porządku obrad o następujące punkty: 

5a: Zatrudnienie zwycięzcy konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Zakładzie Finansów Ilościowych – ref. dr hab. M. Wiśniewski, 

prof. ucz. 

8a: Otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników dydaktycznych) w 

Katedrze Informatyki Gospodarczej i Analiz Ekonomicznych – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek. 

Porządek Rady Wydziału uzupełniony o powyższe zmiany został przyjęty jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym. 

Ad. 2. 

Protokół z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 30.10.2019 jest zamieszczony na stronie WNE. 

Po uwzględnieniu poprawki do protokołu zgłoszonej przez dr. hab. R. Kokoszczyńskiego, 

prof. ucz., protokół został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 3. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że od czasu ostatniego posiedzenia Rady Wydziału 

odbyło się jedno posiedzenie Senatu UW w dniu 23 listopada 2019 roku.  

Po pierwsze JM Rektor skomentował list, który otrzymał z Ministerstwa NiSW, który wywołał 

zaniepokojenie wśród pracowników UW (członkowie Rady Wydziału mogli zapoznać się z 



materiałami na ten temat przed obradami). Zdaniem prawników UW, sformułowania w nim 

zawarte są jedynie wyrazem pewnych wątpliwości, a postanowienia statutu UW mieszczą się 

w granicach interpretacji nowej Ustawy i innych aktów prawnych. JM Rektor poinformował, 

że takiej odpowiedzi zamierza udzielić Ministerstwu i będzie oczekiwał na dalsze reakcje. 

Zaproponowane stanowisko zyskało akceptację senatorów. 

Po drugie, JM Rektor poinformował, że Rada Doskonałości Naukowej pragnie stworzyć rejestr 

potencjalnych recenzentów z uwzględnieniem ich specjalizacji w ramach dyscyplin. 

W związku z tym będzie przesłany do wydziałów odpowiedni kwestionariusz z prośbą 

o oznaczenie specjalizacji wszystkich samodzielnych pracowników naukowych. 

Po trzecie, Prorektor J. Choińska-Mika omówiła wyniki tegorocznej rekrutacji na studia I i II 

stopnia. W zakończonej rekrutacji zmniejszyła się nieco liczba kandydatów (z 51 do 48 tys.), 

ale przyjęto tylu samo studentów na studia stacjonarne, lecz znacznie mniej na studia 

niestacjonarne. W liczbach bezwzględnych najwięcej kandydatów było na studia I stopnia 

prowadzone przez nasz Wydział (10,8 na miejsce). Senatorzy zwrócili uwagę, że w dalszym 

ciągu większość kandydatów na studia pochodzi z województwa mazowieckiego i wyrazili 

zaniepokojenie niezbyt dużym odsetkiem (ok. 55%) osób kontynuujących naukę na studiach II 

stopnia na UW oraz spadkiem poziomu internacjonalizacji. 

Po czwarte, Prorektor M. Duszczyk poinformował o wynikach konkursu „Inicjatywa 

doskonałości - uczelnia badawcza”, w której UW zajął pierwsze miejsce i otrzyma dotacje w 

wysokości 73 mln złotych rocznie (10% budżetu). Zdaniem Prorektora M. Duszczyka wniosek 

UW był bardzo dobrze przygotowany, a dodatkowym walorem była osobista prezentacja 

projektu przez JM Rektora. Prorektor M. Duszczyk przypomniał, że wydatkowane środki będą 

poddawane kontroli, w ramach 5 priorytetowych obszarów badawczych (POB). Wśród nich 

znajduje się obszar „Wyzwania petabajtów”, który będzie koordynowany przez Wydział 

Matematyki, Informatyki i Mechaniki, a WNE będzie zaangażowany w jego realizację. 

Po piąte, omawiano dwie sprawy osobowe, które dotyczyły pracowników WNE. W głosowaniu 

na profesora uczelni dr hab. Jan Hagemejer otrzymał 54 głosy, wśród 57 głosujących. Ponadto 

JM Rektor poinformował, że dr Ewa Zawojska otrzymała Nagrodę Prezesa Rady Ministrów i 

nagrodę Polityki. Obydwojgu pracownikom Dziekan J. J. Michałek złożył serdeczne 

gratulacje. 

Po szóste, po dyskusji przyjęto uchwałę ws. kryzysu klimatycznego. Zawiera ona stwierdzenia 

dotyczące zadań edukacyjnych oraz działań, które należy podjąć na UW. Treść uchwały (przed 



wprowadzonymi poprawkami), została przekazana członkom Rady Wydziału przed obradami. 

Przyjęto także uchwałę w sprawie gratulacji dla Olgi Tokarczuk, absolwentki UW z okazji 

przyznania jej Nagrody Nobla w dziedzinie literatury. 

Po siódme, JM Rektor poinformował o otrzymaniu trzech listów z prośbami o utworzenie 

nowych wydziałów na UW: Archeologii, Historii oraz Filozofii. JM Rektor stwierdził, że 

sprawa jest skomplikowana i wymaga głębokiej refleksji, dlatego zostaną powołane 

odpowiednie zespoły do zbadania tych wniosków. 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że pierwsze zebranie Rady Dyscypliny Ekonomii i 

Finansów z udziałem Prorektora A. Tarleckiego, odbędzie się 27-go listopada o godzinie 15:00. 

Na tym zebraniu Rada Dyscypliny powinna wybrać Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczącego Rady. Dziekan J. J. Michałek zaapelował o zapewnienie kworum. 

Dziekan J. J. Michałek zaproponował, aby kandydatem na Przewodniczącego Rady Dyscypliny 

był prof. dr hab. Janusz Kudła, a kandydatką na Wiceprzewodniczącą była dr hab. Gabriela 

Grotkowska. Wybranie prof. dr hab. J. Kudły jest uzasadnione kwestiami merytorycznymi oraz 

potrzebą koordynacji działań Rady Wydziału i Rady Dyscypliny. Zgodnie z sugestią 

JM Rektora, pierwsze zebranie będzie miało charakter organizacyjny. Kolejne posiedzenie 

Rady Dyscypliny zostało zaplanowane na 11 grudnia 2019 r. Na pierwszym zebraniu Rada 

Dyscypliny powinna również ustalić skład nowych komisji doktorskich, po to by móc 

procedować rozpoczęte już sprawy. W informacjach przesłanych do członków Rady przed 

obradami przedstawiono propozycje składów komisji oraz kandydatów na przewodniczących i 

wiceprzewodniczących poszczególnych komisji. Zaproponowano utrzymanie trzech 

dotychczasowych komisji doktorskich WNE w podobnym składzie oraz utworzenie nowej, 

czwartej Komisji (głównie ds. finansów) z udziałem pracowników Wydziału Zarządzania. 

Dziekan J. J. Michałek zaznaczył, że Rada Dyscypliny powinna również dążyć do tego by 

przewodniczącymi i wiceprzewodniczącymi poszczególnych Komisji były osoby będące 

członkami Rady Dyscypliny, gdyż będą one musiały referować sprawy na posiedzeniach Rady. 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał również, że obecny skład Rady Dyscypliny będzie 

funkcjonował przez jeden rok. 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że podczas poprzedniej Rady Wydziału uchwalono nowy 

Regulamin Wydziału Nauk Ekonomicznych, ale nie został jeszcze zatwierdzony. Sprawa 

związana jest z udziałem przedstawicieli związków zawodowych w posiedzeniach Rady 

Wydziału i wymaga korekt odpowiednich zapisów w Statucie UW. Było to dyskutowane na 

ostatnim posiedzeniu Senatu i nie zostało jednoznacznie rozstrzygnięte. 



Dziekan J. J. Michałek poinformował, że zgodnie ze Statutem UW Rada Wydziału musi 

wybrać nową Wydziałową Komisję Wyborczą (WKW), w celu przeprowadzenia wyborów na 

Wydziale. W skład WKW powinno wejść od czterech do ośmiu członków spośród różnych 

grup społeczności Wydziału. Nowa WKW powinna zostać powołana na następnej Radzie 

Wydziału. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował również, że tradycyjne spotkanie świąteczne z 

pracownikami, doktorantami i emerytami Wydziału odbędzie się w dniu 20 grudnia (piątek) o 

godzinie 15:00. Zostaną także ogłoszone godziny dziekańskie tego dnia od godziny 15:00. 

Dziekan J. J. Michałek zaprosił wszystkich członków Rady Wydziału na spotkanie wigilijne. 

Dziekan J. J. Michałek zaproponował skoordynowanie posiedzeń Rady Dyscypliny i Rady 

Wydziału, aby zebrania Rady Dyscypliny odbywały się o godzinie 11:00, a Rady Wydziału o 

13:15. 

 

Ad. 4. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że w nowym Statucie UW są zapisane ogólne zasady 

polityki kadrowej Uniwersytetu. Natomiast szczegółowe zasady dotyczące procedury 

zatrudniania na stanowisku nauczyciela akademickiego zostały określone w Zarządzeniu nr 104 

Rektora UW z dnia 27.09.2019 roku (członkowie Rady Wydziału mogli zapoznać się z 

materiałami na ten temat przed obradami). Ponadto Prorektor A. Tarlecki przesłał w dniu 

7.10.2019 r. do pracowników dodatkowe informacje na temat nowej procedury konkursowej i 

awansu wewnętrznego na stanowiska nauczycieli akademickich (członkowie Rady Wydziału 

mogli zapoznać się z materiałami na ten temat przed obradami). Sformułowano w nich 

komentarze dotyczące sposobu organizacji konkursów i awansu wewnętrznego. Z rozmowy 

przeprowadzonej z Prorektorem A. Tarleckim w dniu 31.10.2019 wynikało, że władze 

rektorskie zachęcają do korzystania z nowej procedury awansu wewnętrznego w dobrze 

uzasadnionych przypadkach. 

Dziekan J. J. Michałek zaznaczył, że potrzebna jest dyskusja na temat zasad polityki 

zatrudnieniowej na naszym Wydziale, w kontekście całego Uniwersytetu. Dziekan 

J. J. Michałek wskazał, że tak jak w przypadku konkursu, jak i awansu wewnętrznego, 

ostateczne decyzje o zatrudnieniu na profesora uczelni podejmuje Senat UW, po zapoznaniu 

się z opinią Komisji rektorskiej. Dziekan J. J. Michałek przypomniał również, że 

dotychczasowe zasady ograniczały możliwości awansu na stanowisko profesora uczelni, ze 



względu na wymóg bycia promotorem przynajmniej w jednym ukończonym przewodzie 

doktorskim. 

W świetle powyższych dokumentów i rozmowy z Prorektorem A. Tarleckim, władze 

dziekańskie zaproponowały, aby w uzasadnionych przypadkach nie ogłaszać konkursów, lecz 

korzystać z procedury awansu wewnętrznego. Przesłanką do uruchomienia procedury awansu 

wewnętrznego może być spełnienie czterech kryteriów z listy ustalonej przez Senat 

(członkowie Rady Wydziału mogli zapoznać się z materiałami na ten temat przed obradami), 

która stanowiła podstawę do nominowania przez JM Rektora członków Rady Dyscypliny. 

Ponadto władze dziekańskie zaproponowały, aby kandydat na profesora uczelni posiadał 

znaczący dorobek publikacyjny po uzyskaniu habilitacji i aktywnie uczestniczył w 

prowadzeniu seminariów magisterskich i/lub licencjackich na WNE UW. 

Prof. dr. hab. J. Kudła przypomniał, że ustalenie listy kryteriów doskonałości naukowej jest 

kompetencją Rady Dyscypliny, dlatego w przyszłości owa lista może zostać przez nią 

zmieniona. W uzupełnieniu Dziekan J. J. Michałek zaznaczył, że procedura konkursowa będzie 

ogłaszana w przypadku pierwszego zatrudnienia pracownika na stanowisku adiunkta oraz w 

uzasadnionych przypadkach poszukiwania kandydatów zewnętrznych. 

Dziekan J. J. Michałek zasugerował, aby na jednej Radzie Wydziału były rozpatrywane nie 

więcej niż 3-4 wnioski związane z procedurą awansu wewnętrznego. Prof. dr hab. B. Liberda 

zasugerowała, aby w uzasadnionych przypadków Rada Wydziału rozpatrywała więcej 

wniosków w sprawach awansowych. 

 

Ad. 5. 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Rady Wydziału 

zaaprobowano otwarcie czterech konkursów na stanowiska profesora uczelni (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych): dwóch w Katedrze Ekonomii Politycznej oraz po 

jednym w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego i Katedrze Ekonomii 

Ludności i Demografii. Zanim JM Rektor wyraził zgodę na otwarcie tych konkursów wpłynęło 

pismo od Prorektora A. Tarleckiego (por. punkt 4 porządku Rady Wydziału). Dziekan 

J. J. Michałek zaproponował formalne anulowanie wniosku o ogłoszeniu ww. konkursów. 

Wniosek o anulowanie wniosku o ogłoszeniu ww. konkursów został przyjęty jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym. 



Dziekan J. J. Michałek zaproponował uruchomienie procedury awansu wewnętrznego na 

stanowisko profesora uczelni w stosunku do następujących pracowników: dr. hab. 

M. Brzezińskiego, dr. hab. J. Fałkowskiego, dr hab. A. Górny oraz dr hab. K. Śledziewskiej. 

Dziekan J. J. Michałek, zaznaczył, że ww. pracownicy spełniają kryteria stawiane profesorom 

uczelni na Uniwersytecie. 

Wniosek o uruchomienie procedury awansu wewnętrznego na stanowisko profesora uczelni w 

stosunku do ww. pracowników został przyjęty w głosowaniu jawnym, przy dwóch głosach 

wstrzymujących. 

 

Ad. 5a. 

Został ogłoszony konkurs na stanowisko adiunkta w (grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Zakładzie Finansów Ilościowych. Wpłynęły dwa zgłoszenia: od dr. Oskara 

Knapika i dr. Roberta Ślepaczuka. Wnioski zostały rozpatrzone przez Komisję Konkursową w 

dniu 27 listopada br. Sprawę zreferował przewodniczący Komisji dr hab. M. Wiśniewski, 

prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że dr O. Knapik jest obecnie pracownikiem 

Akademii Leona Koźmińskiego, stopień naukowy uzyskał na Aarhus University w Danii oraz 

jego działalność badawcza koncentruje się na szeregach czasowych. Natomiast dr R. Ślepaczuk 

jest absolwentem i pracownikiem naszego Wydziału. W głosowaniu Komisji dr R. Ślepaczuk 

uzyskał 80,4% głosów, a dr O. Knapik 58% głosów, dlatego Komisja rekomenduje zatrudnienie 

dr. R. Ślepaczuka. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr. R. Ślepaczuka na stanowisko adiunkta w (grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Zakładzie Finansów Ilościowych oddano 49 

głosów: 48 głosów za, 1 wstrzymujący. 

 

Ad. 6. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego o 

otwarcie dwóch konkursów na stanowiska adiunktów (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w tej Katedrze. Wniosek ten jest motywowany względami naukowymi i 

dydaktycznymi. 



Wniosek odnośnie ogłoszenia dwóch konkursów na stanowiska adiunktów (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu 

Zagranicznego został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 7. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Statystyki i Ekonometrii o otwarcie konkursu na 

stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w tej Katedrze. 

Wniosek ten jest motywowany względami naukowymi i dydaktycznymi. 

Wniosek odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii został przyjęty jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 8. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Zakładu Finansów Ilościowych o otwarcie konkursu na 

stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w tym Zakładzie. 

Wniosek ten jest motywowany względami naukowymi i dydaktycznymi. 

Wniosek odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Zakładzie Finansów Ilościowych został przyjęty jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 8a. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Informatyki Gospodarczej i Analiz Ekonomicznych 

o otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników dydaktycznych) w tej 

Katedrze. Wniosek ten jest motywowany względami dydaktycznymi. 

Wniosek odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

dydaktycznych) w Katedrze Informatyki Gospodarczej i Analiz Ekonomicznych został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

 



Ad. 9. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że wpłynął list z podziękowaniami od prof. dr. hab. 

K. Meissnera za aktywny udział naszych pracowników i doktorantów w „Festiwalu Nauki 

Warszawa”. Dziekan J. J. Michałek podziękował dr. P. Kusztelakowi, dr. M. Wilamowskiemu, 

mgr. P. Ćwiakowskiemu, mgr. M. Durajowi oraz mgr. M. Hebie za udział w festiwalu. 

Dziekan J. J. Michałek, poinformował, że JM Rektor przesłał pismo z prośbą o wskazanie 7 

kandydatów z WNE do okresowego zwiększenia wynagrodzenia w roku 2020. Podstawą do 

wskazania kandydatów powinny być szczególne przyczynianie się do rozwoju i wzrostu 

prestiżu swoich środowisk, a tym samym rozwoju całej Uczelni. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że wnioski będzie można składać do 

4 grudnia br., ze względu na posiedzenie Komisji konkursowej w dniu 6 grudnia br. Zgodnie z 

regulaminem konkursu rokiem publikacji jest rok woluminu czasopisma, a nie data przyjęcia 

do druku. Ponadto do konkursu mogą być zgłaszane wyłącznie artykuły opublikowane w 

czasopismach ze współczynnikiem Impact Factor, ważone liczbą autorów. 

Dr A. Białek-Jaworska zgłosiła kandydaturę dr M. Starczewskiej-Krzysztoszek. Dziekan 

J. J. Michałek poinformował, że informacja o konkursie zostanie wysłana także do 

pracowników, którzy mają znaczące osiągnięcia organizacyjne, aby zachęcić ich do złożenia 

wniosku w konkursie. Prof. dr. hab. J. Kudła przypomniał, że wniosek musi wpłynąć od 

zainteresowanego, ale niezbędne dokumenty mogą być zostać skompletowane przez inne 

osoby. 

Prof. dr. hab. J. Kudła wskazał, że oprócz kategorii naukowej, są także nagrody za działalność 

organizacyjną i dydaktyczną, przy czym do działalności dydaktycznej nie wlicza się oceny 

zajęć wystawianej przez studentów. Prof. dr hab. B. Liberda zwróciła się z pytaniem czy 

działalność organizacyjna dotyczy wyłącznie aktywności w ramach Uczelni czy także poza 

Uczelnią. Dziekan J. J. Michałek wskazał, że należałoby rozumieć również działalność poza 

Uczelnią, jeżeli przyczynia się ona do rozwoju i wzrostu prestiżu całego UW. 

Dr hab. W. Otto zwrócił uwagę, że obecny regulamin nie precyzuje czy osoba, która składała 

wniosek w roku poprzednim, ale nie otrzymała nagrody może w obecnym roku zgłosić 

ponownie te same osiągnięcia, co należałoby doprecyzować. 

Dr P. Kusztelak zwrócił uwagę, że w przesłanej do pracowników ankiecie oceny dorobku do 

konkursu przyjęto jedynie publikacje ze współczynnikiem Impact Factor, co jest bardzo 

wąskim kryterium, natomiast w piśmie JM Rektora wyszczególniono ich więcej. Dziekan 



J. J. Michałek zaznaczył, że do oceny doskonałości naukowej pracowników wiodącym 

kryterium są właśnie publikacje. Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że 

zawężenie liczby kryteriów do publikacji pozwala rzetelnie ocenić wnioski dostarczone przez 

kandydatów. 

Dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. zwróciła uwagę, że na Wydziale przyznawane są 

również jednorazowe nagrody I, II i III stopnia JM Rektora dla nauczycieli akademickich, w 

których uwzględniane są również inne kryteria poza publikacjami. Natomiast okresowe 

zwiększenie wynagrodzenia dla wyróżniających się nauczycieli akademickich powinno 

uwzględniać wyłącznie publikacje ze współczynnikiem Impact Factor, gdyż zwiększają one 

renomę Wydziału. 

Dr M. Wilamowski zwrócił się z pytaniem, czy kryteria przyznawania nagród jednorazowych 

i okresowego zwiększenia wynagrodzenia nie spowodują podwójnego premiowania tych 

samych osób. W odpowiedzi dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz., przypomniała, że 

nagrody jednorazowe przyznawane są za działalność dydaktyczną, postęp publikacyjny oraz 

dla młodych naukowców. W tym aspekcie taka sytuacja jest możliwa, ale jedynie w grupie 

młodych naukowców. 

Dziekan J. J. Michałek zwrócił uwagę, że we wnioskach należy uwzględniać również 

działalność dydaktyczną, gdyż została ona wymieniona w liście JM Rektora. Dr hab. 

M. Wiśniewski, prof. ucz. podkreślił, że władze dziekańskie posiadają lepszą perspektywę do 

oceny działalności dydaktycznej oraz organizacyjnej pracowników niż Komisja konkursowa. 

Dziekan J. J. Michałek zapewnił, że władze dziekańskie mogą przygotować zewnętrzną ocenę 

działalności dydaktycznej oraz organizacyjnej dla Komisji, w przypadku takiego wniosku. 


